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1. Időrendi bontás

– 2023. 10. 24. Rendes küldöttgyűlés

– 2023. 10. 25. Megbeszélés a Diverzummal

– 2023. 10. 26. Alapszabály revíziós munkacsoporti ülés

– 2023. 11. 06. Alapszabály revíziós munkacsoporti ülés

– 2022. 11. 07. Egyeztetés Deák Tamással, Kémia Szakterületi koordinátor-
ral

– 2022. 11. 09. Egyeztetés Horváth Orsolyával, Kommunikációs Referenssel

– 2023. 11. 09. Egyeztetés Pádár Kittivel, Rendezvényszervező Referenssel

– 2023. 11. 13. Kellékek beszerzése a Közélet Kóstoló eseményhez

– 2023. 11. 13. Egyeztetés Horváth Orsolyával, Kommunikációs Referenssel

– 2023. 11. 13. Alapszabály revíziós munkacsoporti ülés

– 2023. 11. 15-16. Közélet Kóstoló esemény

– 2023. 11. 16. Tisztségviselői ülés

– 2023. 11. 16. Diverzum születésnapi esemény

– 2023. 11. 17. Egyeztetés Oelberg-Pánczél Emesével, Tudományos Refe-
renssel

2. Szöveges beszámoló

2.1. Közélet Kóstoló esemény
Ezen esemény előkészületei már az előző Küldöttgyűlést megelőzően kezdőd-
tek, november 15-16-án pedig le is zajlott az első Közélet Kóstoló eseménye az
Önkormányzatnak. Mivel korábban nem volt hasonló esemény, így nem tudtuk
mire lehet számítani. Én nagyon örülök, hogy ezt az eseményt sikerült megva-
lósítani, hiszen szerencsére rengeteg következtetést és tanulságot levonhatunk
belőle. Az esemény két helyszínre is ki tudott települni a két nap leforgása alatt,
az eredetileg lefoglalt Arénába, illetve az Északi tömb Földgömbjáhez is, ezáltal
fel tudtuk mérni, hogy melyik ideálisabb hely hallgatói látogatottság szempont-
jából. Tapasztalat alapján az Arénába többen érkeztek, mint a Földgömbhöz,
viszont ezt okozhatja, hogy nem jutott el időben a hallgatókhoz a helyszínvál-
tozás a második napon. Azonban ellenérv az Arénával szemben, hogy az épület
azon részét főleg IK-s hallgatók használják, emiatt nehéz kiszűrni őket a TTK-s
hallgatók közül. Tervben vagy egy hasonló esemény a tavaszi félévre is, ezt sokkal
hamarabb szeretném elkezdeni szervezni, huzamosabb ideig hirdetni, nem csak
az online felületeken, hanem plakátokon is, ami most ősszel sajnos kimaradt.
Tavasszal is két naposra szeretném az eseményt és két új helyszínt szeretnék
kipróbálni. A Déli tömbben a büfé előtti részt, illetve az Északi tömb reaktorok-
nál elhelyezkedő területét. Természetesen a részletekkel kapcsolatban szeretnék
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egyeztetni a tisztségviselőkkel is egy tisztségviselői ülés keretein belül. Vélemé-
nyükkel sokban hozzá tudnának járulni, hogy a jövőben ez egy sikeres eseménnyé
válhasson és akár alapját képezze az ELTE TTK HÖK utánpótlásképzésének is.

Végül szeretném megköszönni minden tisztségviselőnek a munkáját, aki részt
vett, vagy akár süteménnyel vagy egyéb módon hozzájárultak az esemény szín-
vonalához!

2.2. Tisztségviselői ülés
Tisztségviselői ülésen három fő témakört érintettünk.

2.2.1. Beszámolók

Az október 24-i küldöttgyűlésen szó volt a tisztségviselői beszámolók tartalmá-
nak kérdésköréről, itt megegyeztünk, hogy ebben a tisztségviselőkkel közösen
megyegyezünk és a jövőben eszerint készítjük a beszámolóinkat. A delegáltsá-
gokkal kapcsolatban az a megegyezést született, miszerint fontos tájékoztatni
a Küldöttgyűlést az egyes Bizottságokban zajló tevékenységekről és döntések-
ről, illetve a delegáltak jelenlétéről is. Azzal kapcsolatban, hogy a delegáltak
eleget tesznek-e kötelességeiknek továbbra is a Szakterületi koordinátorok tar-
toznak felelősséggel. Mig András Elnökkel megvizsgáltuk a Bizottságokat és azok
összetételét, így ezek alapján összeállítottunk egy listát, hogy mely Bizottságról
mely tisztségviselőnek kötelessége beszámolnia. Ezek általában magától értető-
dőek voltak, ezzel a listával a részvevő tisztségviselők egyhangúan egyetértet-
tek. Ugyan az Alapszabály szerint a Szakterületi koordinátorok feladata, hogy
az egyes bizottságokról beszámoljanak, de gyakorlatban sokkal jobban tudna
működni, ha ebben a feladatban más tisztségviselők is részt vennének. (Például
a Tanulmányi és Oktatási Bizottság munkájáról ez alapján minden szakterüle-
ti koordinátornak be kellene számolnia, hiszen ott minden szakterületről vesz
részt hallgató. A továbbiakban ez egyedül a Tanulmányi Referens feladata lesz.)
Továbbá a jelenlévőkkel tisztáztuk, hogy mi kerüljön és ne kerüljön a jövőben
a beszámolójukba. A teljesség igénye nélkül néhány példa: "Szakterületi koor-
dinátor beszámolóba kerüljön bele, ha szervezett szakterületi programot, annak
ellenére, hogy a szakos programok szervezése nem szerepel eredetileg a feladata-
ik közöttt." "Ne kerüljön a beszámolóba egy olyan programban való segédkezés,
amelyen nem tisztségből fakadóan vett részt, hanem mint hallgató."

2.2.2. Tisztségviselői együttműködés és kommunikációs felületek

Még az októberi Küldöttgyűlés előtt Mig András Elnökkel összeállítottunk és
kiküldtünk egy Együttműködési és kapcsolattartási kérdőívet a tisztségviselők
számára. Ezen kérdőívből pedig a tisztségviselői munka gördülékenyebbé tétele
miatt vontunk le következtetéseket. A kitöltések alapján azt vizsgáltuk, hogy
mi segítené ezt a leginkább és arra a következtetésre jutottunk, hogy egy olyan
felületre lenne szüksége az Önkormányzatnak, amin a Trello és a Slack funkciói
is megjelennek. Három lehetőséget vázoltunk fel a jelenlévő tisztségviselőknek:
Trello + Slack, Trello + tisztán e-mailes megkeresések, illetve a korábbiak elha-
gyása és teljes átállás a MS Tams felületre. Minden lehetőség mellett hangzottak
el érvek és ellenérvek, majd a jelenlevő tisztségviselők egyhangúan a Teamsre
való átállás mellett döntöttek. Reményeink szerint ez lehetőséget nyújt majd
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a tisztább és struktúráltabb kommunikációra, illetve a pontos dokumentálás is
megvalósítható ezen a felületen, ami az átadás átvételt segíti.

2.2.3. Belső ellenőrzés az Ellenőrző bizottság által

Erről nem szeretnék sokat írni, hiszen ez elsősorban az Ellenőrző Bizottság (EB)
bejelentése volt, illetve minden bizonnyal a Küldöttgyűlésen is bemutatják majd
ezen projektjük tervezetét is. Dióhéjban a tavaszi félév során sor kerül majd
minden tisztségviselő munkájának ellenőrzésére, aminek a végén minden tiszt-
ségviselőről jelentést készít az EB, amit a nyilvánossággal is közöl majd. Ezáltal
az Egyetem polgárai és a többi érdeklődő pontosabb betekintést nyerhetnek
egy-egy tisztségviselő munkájának minőségébe az átláthatóság jegyében.

2.3. Diverzum
A Diverzummal való eddigi tárgyalások alapján egyelőre nem született megegye-
zés, azonban több ötlet és lehetőség is felmerült a jövőbeli együttműködésünkkel
kapcsolatban. Felajánlották, hogy szívesen részt vennének a gólyatáborunkban,
mint állomás, ahol nyereményjátékkal is készülnének, illetve volt szó startUp-
pal kapcsolatos podcastról is. Az utóbbi kérdésben Szász Boglárka Főszerkesztő
hozza majd a végső döntést, hiszem az InterNyúz az ő szellemi terméke. Termé-
szetesen szó volt szimplán a Diverzum profijából fakadóan az általuk nyújtott
kedvezményekről, ezeknek Karunkra szabott kínálatáról, de további egyezteté-
sek szükségesek a megvalósítások előtt.

A november 16-i Diverzum 2. születésnapi eseményen Mig András Elnökkel
együtt képviseltük a Természettudományi Kar Hallgatói Önkormányzatát.

2.4. Egyebek
Ahogy az időrendi bontásban is olvashattátok részt veszek az Alapszabályunk
revíziójában, illetve anyagainak előkészítésében is. Erről részletesen Mig András
Elnök számol majd be, illetve mutatja be az eddigi előrehaladását a munkacso-
portnak.

A tisztségemmel és delegáltságaimmal járó kötelezettségeimnek eleget tet-
tem, minden fogadóórámat megtartottam. Ha bármilyen kérdésed, észrevételed
felmerül a tisztségemmel vagy a beszámolómmal kapcsolatban keress bizalom-
mal az alább megjelölt e-mail címen!

Kása Kata Hanga
elnokhelyettes@ttkhok.elte.hu

Budapest
2023. november 18.
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